
Ósma sesja Rady Miejskiej 
24 maja 2007 roku w Trzcińsku-Zdroju 

 
 

P R O T O K Ó Ł Nr VIII/ 2007 
 

Z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 
24 maja 2007 roku 

 
 

Miejsce obrad –sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 
 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 905

 
Czas zakończenia obrad - godz. 1025

 
Rada w składzie - 15 Radnych 
 
W obradach uczestniczyło – 14 Radnych 

 
Brak radnych: 

 
1. Teresa Noga 

 
Co stanowi – 93,4% 
 

 /lista obecności stanowi załącznik Nr 1_ do niniejszego protokołu/ 
 
W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 
Trzcińsko – Zdrój, burmistrzowie gminy, skarbnik gminy,  
  

/lista obecności stanowi załącznik Nr 2 i 3 do niniejszego protokołu/. 
 

Obrady VIII sesji otworzył i przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Józef Szott, który 
przywitał wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, sołtysów i wszystkich gości obecnych na sesji 
oraz przedstawicieli młodzieży z gimnazjum w Góralicach. 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził quorum według listy obecności 14 radnych obecnych na 15 
osobowy skład rady.  
 
 
Do punktu I. 1 Przyjęcie porządku dziennego obrad.
 
Przewodniczący obrad - Przystępujemy do przyjęcia porządku obrad, który został dostarczony 
radnym wraz z zawiadomieniem o dzisiejszej sesji. Czy są proponowane zmiany w porządku obrad? 
 



Zastępca Burmistrza pan Edmund Zioła- przedstawił wniosek o wycofanie z porządku obrad punktu 
dotyczącego odstąpienia od Eurodystrykt, w celu wyjaśnienia powstałych wątpliwości. 
  
Przewodniczący obrad - Czy są inne wnioski? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad - kto jest za zmianami w porządku obrad 
 
- za- 14 - osób 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  
I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
 
II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
V. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1. w sprawie zmian w budżecie Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2007 (druk VIII/69/07) 
2. w sprawie przyjęcia Strategii rozwoju Gminy Trzcińsko- Zdrój  na lata 2007-2013. (druk 
VIII/70/07) 
3. w sprawie nabycia na mienie Gminy Trzcińsko-Zdrój nieruchomości od PKP S.A. w zamian za 
zaległości z tytułu podatku od nieruchomości. (druk VIII/71/07) 
4. zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia zasad wynagradzania członków Gminnej Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Trzcińsku-Zdroju." (druk VIII/72/07)  
5. w sprawie utworzenia zespołu ekonomiczno- administracyjnego oświaty. (druk VIII/73/07) 
6. w sprawie nadania tytułu i odznaczenia „ Zasłużony dla Gminy Trzcińsko-Zdrój”. "(druk 
VIII/74/07) 
7. w sprawie nadania tytułu i odznaczenia „ Zasłużony dla Gminy Trzcińsko-Zdrój”. "(druk 
VIII/75/07) 
 
VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
VII. Wolne wnioski i informacje. 
VIII. Zakończenie sesji. 
 
 
Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
 
Przewodniczący obrad- protokół został radnym dostarczony i proponuję przyjąć protokół z 
poprzedniej sesji bez odczytywania. 
 
- za- 14- głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z VII sesji Rady Miejskiej został przyjęty 
jednogłośnie. 
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Do punktu II. Informacja Burmistrza Gminy. 
 
Informację odczytał Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- informacja stanowi załącznik Nr 4 do 
niniejszego protokołu.  
 
Przewodniczący obrad -Czy są pytania? 
 
Radny pan Franciszek Kwiatkowski- jakie były wycięte drzewa i z kim został zawarta umowa  na 
ubezpieczenie hali sportowej. 
 
Burmistrz pan Zbigniew Kitlas-  odnośnie hali to jest ta sama firma a jest to 12 zł taniej. 
 
Radny pan  Marcin Czesyk-  na czym polega wniosek dla klubu sportowego. 
 
Radny pan  Marek Rutka-  o co chodzi we wniosku o polsko-niemieckiej współpracy z młodzieżą. 
 
Radny pan  Zbigniew Wiśniewski-  czego dotyczyło spotkanie  burmistrzów w sprawie szpitala. 
 
Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- jeśli chodzi o szpital to były pogłoski, że zostanie zamknięty i 
chodziło o ratowanie tego szpitala, ale zostały one rozwiane. Około 18 % naszym mieszkańców 
korzysta z tego szpitala. Jest prośba o dofinansowanie na zakup sprzętu. Zadeklarowałem że dołożymy 
około 5 tys. zł na zakup aparatury.  Wniosek złożony są to „Trzcińskie spotkania z muzyką dawną” 
będzie to 6 dniowa impreza w lipcu.  
 
Inspektor pan  Piotr Tomaszewski-  została podsiana umowa z firmą Intern-Polska Ubezpieczenia i 
jest to ta sama firma co w zeszłym roku ubezpieczała halę. 
 
Inspektor pan Piotr Radecki- został złożony wniosek do departamentu na modernizację stadionu i 
dotyczy to zakupu łapaczy w piłę na płycie głównej dofinansowanie jest 50%, a obecnie nie mamy 
żadnej odpowiedzi.    
 
 
Do punktu  III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Informacje przedstawił przewodzący Rady Miejskiej pan Józef Szott- Do Biura Rady wpłynęły pisma 
od pani Mateckiej Małgorzaty odwołanie od decyzji komisji konkursowej była ona kandydatką na 
dyrektora Trzcińskiego Centrum Kultury i komisja jej nie zakwalifikowała, ze względu na niepełne 
dokumenty brakowało dokumentu o ukończeniu studiów kierunkowych w zakresie kultury. Odczytał 
pismo pani Matackiej co stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. Na końcu tego pisma jest, ze 
złożyłam odwołanie od decyzji o przeprowadzeniu konkursu. Pani Matecka skierowała pismo do 
Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Szczecinie. Czy kierować pismo do komisji rewizyjnej 
czy wstrzymać się ze skierowaniem tego pisma do czasu podjęcia stanowiska kolegium 
odwoławczego?  
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  czy nie będziemy robić tego szybko jak kolegium będzie 
chciało od nas dokumenty. Taka sytuacja wyszła i jak to będzie to będziemy zobligowani 
odpowiedzieć w terminie. 
 
Zastępca Burmistrza pan  Edmund Zioła-  pani Matecka chciała wymusić na komisji że ona jest 
najlepszym kandydatem i my napisaliśmy że chcemy fachowca a ona nie dostarczyła zaświadczenia, 
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że ma studia specjalistyczne a w pierwszym etapie dostarczyła zaświadczenie  z politechniki gdzie ma 
zarządzanie ale technologiami. Komisja przyjęła pierwszy protest pani Matackiej  i ona uzupełniła ale 
nie o takie dokumenty jakie były wymagane. 
 
Przewodniczący obrad- ona przedstawiła zarządzanie na politechnice procesami technologicznymi. 
Wobec tego kto jest za tym by skierować to do komisji rewizyjnej 
 
- za- 0- głosów 
-przeciw- 10- głosów 
- wstrzymało się – 4- osoby 
 
 Przewodniczący obrad-  stwierdzam, że radni wniosek pani Matackiej odrzucili. 
 
Wpłynęła również Interpelacja radnego Mieczysława Krzemińskiego z zapytaniami do komisji 
rewizyjnej zostało skierowane, oraz prośba o dofinansowanie  zakupu gastroskopu dla Szpitala w 
Dębnie.  
Ponad to uczestniczyłem w dniach 9 i 10 maja br. w Szkole Podstawowej im. Stefana Żeromskiego w 
Trzcińsku-Zdroju w „Dni Integracji Europejskiej”. W spotkaniu ze Starostą powiatu Gryfińskiego w 
sprawie dróg, Domu Pomocy Społecznej oraz przejęcia działki.  Radnym Powiatowym  Bolesławem 
Paulskim w sprawie unieważnienia aktu notarialnego dotyczącego nieruchomości na Rynku obecnie 
Gościniec. Udział w komisji konkursowej w sprawie stanowiska dyrektora w Trzcińskim Centrum 
Kultury został wyłoniony dyrektor pan Piotr Kowalewski, jest to pan który jest nauczycielem w Szkole 
Muzycznej w Myśliborzu. Podczas  moich dyżurów  w Radzie przyjąłem 3 mieszkańców którzy 
informowali mnie o nieprawidłowościach a sprawy dotyczyły czystości i porządku w Trzcińsku- 
Zdroju. Były one spowodowane  tym, że starostwo nie podpisało porozumienia na utrzymanie dróg 
powiatowych. Mimo, że starostwo nam nie płaci to podjął decyzję o sprzątaniu  ulic powiatowych a 
później będziemy egzekwować kwoty od starostwa. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
 
Do punktu  IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Przewodniczący obrad- do Biura Rady wpłynęła interpelacja pana Krzemińskiego dotyczyła 
działalności gospodarki komunalnej.  
 
 
Do punktu  V. 1 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Trzcińsko-
Zdrój na rok 2007 (druk VIII/69/07) 
 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan Kazimierz Watras- dotyczy to zwiększania 
dochodów i wydatków o kwotę 21 980 zł jest to spowodowane wpłatami na Dni Trzcińska jest to w 
dziale różne rozliczenia finansowe oraz kwota uzyskana w drodze przetargu na obsługę 
gastronomiczną. Te dochody są równoważone zwiększonymi wydatkami dla Trzcińskiego Centrum 
Kultury i zakresu zadań pomocowych. Zwiększy ona środki własne na TCK. Dalsze zwiększenie o 
kwotę 10 500 zł dotyczą prognozowanych zwiększonych wpływów z tytułu opłat. Chodzi tu o 
podstawowe zadanie w zakresie dożywiania dzieci czy kubek mleka i dotyczy to Gimnazjum w 
Góralicach i Szkoły Podstawowej w Gogolicach. Wpływy zostaną w całości przeznaczone na zakup 
środków żywności. 
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Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- kto jest za tym by uchwały nie doczytywać? 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- poddał uchwałę pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr VIII/69/07 stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu  V. 2 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii rozwoju Gminy 
Trzcińsko- Zdrój  na lata 2007-2013. (druk VIII/70/07) 
 
Projekt uchwały przedstawił inspektor pan  Piotr Radecki- jest to strategia rozwoju na lata 2007-2013 
jest to na kolejny okres programowania jednym z załączników przy złożeniu wniosków jest właśnie 
strategia. Uchwała jest jedną z furtek by składać wnioski o dofinansowanie i wszystkie dokumenty 
strategiczne mają swoją kolejność, uchwała i strategia nie zamyka drogi na inne zadania w latach 
2007-2013. Zadania były omawiane na komisji i w uzupełnieniu pragnę powiedzieć, że na rozwój 
obszarów wiejskich jest ponad 9 milionów złotych. Obecnie jest zapisany. Do tej pory 50% jest 
przeznaczone na miasto a drugie 50% na wieś.  
 
Radny pan  Marek Rutka-  strategia rozwoju to kolejny dokument w którym jest dyskryminacja wsi 
nic tu nie można zmienić i pragnę spytać co z zadaniami ujętymi w planach dla poszczególnych wsi i 
czy będą to realizowały Rady Sołeckie czy sołtysi. 
 
Radny pan Marcin Czesyk- czy strategia była konsultowana z odbiorcami naszego miasta i z 
organizacjami społecznymi. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński- na komisji należało zadawać pytania, a nie teraz. 
  
Radny pan  Marek Rutka- pragnę odpowiedzieć radnemu Krzemińskiemu ja to powiedziałem 
wszystko na komisji ale pani Płotkowska nie poddała mojego wniosku pod głosowanie.  
 
Inspektor pan  Piotr Radecki- Rada Sołecka nie może wnioskować ale ustala program dla każdej 
miejscowości i sołtysi zakończyli pierwszy etap przygotowania rozwojów miejscowości. Ma to 
odniesienie do strategii dlatego, że wszystkie większe zadania inwestycyjne są zawarte w strategii, a te 
małe są zawarte w planie rozwoju miejscowości, w wytycznych UE wnioski może składać tylko 
Burmistrz i Urząd a nie Rada Sołecka, a Burmistrz Gminy zatwierdza zadania inwestycyjne w 
strategii. 
 
Przewodniczący obrad- jest to strategia i można tu dopisywać nowe zadania wynikające z różnych 
środowisk i mogą zostać dopisane do tej strategii. 
 

 5



Inspektor pan  Piotr Radecki- realizatorem zadania może być Rada Sołecka, a wnioskodawcą musi 
być Burmistrz 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji Budżetowej. 
 
Przewodnicząca komisji Budżetowej pani  Wiesława Płotkowska odpowiedziała, że komisja była 8 
głosami za przyjęciem proponowanej uchwały, przy jednej osobie przeciwnej i jednej która się 
wstrzymała. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 9 – głosów 
- przeciw- 1- osoba 
- wstrzymało się – 3- osoby 
- nie głosowała – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr VIII/70/07 stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu  V. 3 Podjęcie uchwały w sprawie nabycia na mienie Gminy Trzcińsko-
Zdrój nieruchomości od PKP S.A. w zamian za zaległości z tytułu podatku od 
nieruchomości. (druk VIII/71/07) 
 
Projekt uchwały przedstawiła inspektor pani Teresa Krajczyńska- jest to uchwała w sprawie 
przejęcia naszego dworca kolejowego w zamian za zaległości podatkowe. Nadwyżka zostanie 
przekazana na kolejne raty podatku. Jest to koło 22 tys. zł a miesięcznie jest to 782 zł, nadwyżka która 
powstanie zostanie zlikwidowana w ciągu około pół roku.  
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji Budżetowej. 
 
Przewodnicząca komisji Budżetowej pani  Wiesława Płotkowska odpowiedziała, że komisja była za 
przyjęciem proponowanej uchwały, 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 12 – głosów 
- nie głosowały- 2- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr VIII/71/07 stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu  V. 4 Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia zasad          
                     wynagradzania członków Gminnej Komisji Rozwiązywania  
                     Problemów Alkoholowych w Trzcińsku-Zdroju." (druk VIII/72/07)  
 
Projekt przedstawiła inspektor Sylwia Tyrpa-  jest to uchwała która wprowadza zmianę w uchwale w 
sprawie zasad wynagrodzenia komisji rozwiązywania problemów alkoholowych, była tu nieścisłość bo 
w jednym miejscu członkowie otrzymują  diety a w drugim wynagrodzenia. Członkowie komisji 
muszą otrzymywać diety i w związku z tym jest projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr VIII/72/07 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu  V. 5 Podjęcie uchwały w sprawie 5. w sprawie utworzenia zespołu 
ekonomiczno- administracyjnego oświaty. (druk VIII/73/07) 
 
Projekt uchwały przedstawił pan Edmund Zioła- zastępca Burmistrza Gminy- dotychczasowe 
funkcjonowanie zespołu administracyjnego było nieformalne i odbywało się pod szyldem Szkoły 
Podstawowej w Trzcińsku-Zdroju uznaliśmy, że takie dalsze funkcjonowanie nie może być i 
wnioskujemy by utworzyć zespół administracyjny oświaty. Uzasadnione jest to tym, że nie będzie 
większych kosztów finansowych i będzie działała w takim samym składzie liczbowym i zgodnie z 
ustawą o samorządzie gminnym Burmistrz wnosi by przyjąć taką uchwałę. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13 – głosów 
- wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów.  
 
/Uchwała Nr VIII/73/07 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu  V. 6 Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu i odznaczenia 
„Zasłużony dla Gminy Trzcińsko-Zdrój”. "(druk VIII/74/07) 
 
Projekt przedstawił Przewodniczący obrad pan Józef Szott- do kapituły wpłynęły dwa wnioski 
dotyczące nadania tytułu zasłużony dla Gminy  Trzcińsko-Zdrój to jest wniosek dotyczący pana 
Kazimierza Sandulak i księdza Bolesława Dąbrowskiego. Przedstawione zostały na komisji która te 
wnioski poparła.  
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały by nadać tytuł panu Kazimierzowi Sandulakowi i 
poddał pod głosowanie: 
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- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr VIII/74/07 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu  V. 7 Podjęcie uchwały w sprawie 7. w sprawie nadania tytułu i 
odznaczenia „ Zasłużony dla Gminy Trzcińsko-Zdrój”. "(druk VIII/75/07) 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: w sprawie nadania tytułu 
pośmiertnie dla księdza Bolesława Dąbrowskiego. 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta  jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr VIII/75/07 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu  VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
 
Przewodniczący obrad-  Nie było takich interpelacji. 
 
 
Do punktu  VII. Wolne wnioski i informacje. 
 
Przewodniczący obrad- Czy ktoś chciałby zabrać głos? 
 
Radny pan Mieczysław Krzemiński- należy podnieść prestiż kapituły i należy uzupełnić skład o 
osoby odznaczone. 
 
Przewodniczący obrad- odznaczenie pośmiertnie dla księdza Bolesława odbierze jego rodzina. 
Zostaną one wręczone w sobotę proszę wszystkie osoby by przybyły na uroczystość, proszę się nie 
obrażać że do kogoś nie dotarło zaproszenie ale ja serdecznie zapraszam.  
 
Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  przyłączam się do apelu przewodniczącego i zapraszam na 
uroczyste otwarcie Dni Trzcińska. Pragnę zaprosić na uroczystą mszę w intencji mieszkańców gminy 
na godzinę 11 i na koncert organowy. 
 
Przewodniczący obrad-  przed mszą odbędzie się koncert organowy przyszłego dyrektora domu 
kultury, na mszę przybędą sztandary.  
 
Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  został zapewniony transport dla mieszkańców sołectw. 
 
Przewodniczący obrad-  jest kolejny biuletyn informacyjny o działaniach  z terenu Gminy. Zmarła 
siostra Eugenia która była dyr. Domu Pomocy a pani Wiesława Płotkowska złożyła kwiaty na grobie 
oraz wysłaliśmy list kondolencyjny. 
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Radna pani  Wiesława Płotkowska-  w imieniu siostry Agnieszki pragnę podziękować za pamięć o 
siostrze Eugenii. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński- o godzinie 12 jest pogrzeb byłego przewodniczącego rady. 
 
Przewodniczący obrad-   jest pogrzeb i proszę radnych o uczestnictwo w tym pogrzebie. 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
 
Do punktu  VIII. Zakończenie sesji. 
 
 
O godzinie 10 25 – przewodniczący obrad zamknął VIII sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim za 
przybycie. 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała: 
Sylwia Tyrpa 
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